
Notulen

Over het algemeen zeer prettige bijeenkomsten, ondanks de soms stormachtige

onderwerpenl

De secretaresse vermeldde in haar jaaroverzicht 115 leden.

De volgende punten werden vervolgens uitvoerig besproken:
de Korh an met de hoge kosten aan papier en porti en de pogingen, welke zullen

worden ondernomen de kosten te drukken, zoals het verkrijgen van advertenties.

Een van de leden bood ter vergadering de eerste annonce aanii

Voorts werd de slechte financiële kaspositie behandeld en het plan subsidies

aan te vragen.

Andere punten van bespreking; de inventarisatie

van de Zanddijk en Avifauna van Bussum. Ook het reserveren van een bedrag

voor een roeiboot kwam ter sprake.

Het bestuur werd evenals later de voorzitter, bij acclamatie herkozen.

Tijdens de rondvraag werden vragen gesteld over de Statuten en het Huishou-

delijk Reglement (de heren Wurster en Den Houter) en werd de naam van de VWG

definitief vastgesteld.

Er werd gepleit voor samenwerking met andere organisaties (KMV), op het ge-

bied van vogelexcursies en voor een vorm van opleiding, voor degenen, die

niet veel van vogels afweten en hun kennis willen verrijken.

Andere stemmen;

af en toe een eigen WG-excursie, evenals een enkel week-end per jaar en meer

contact met gelijkgerichte organisaties.

De algemene ledenvergadering werd gehouden op 25 april 1968. Aanwezig
waren 21 leden. De voorzitter opende de vergadering met een welkom aan de

aanwezigen.

Hij merkte o.a. op. dat de WWG een bijzonder snelle groei vertoont. Hij

noemde enkele activiteiten en sprak voorts over zaken, waarover leden niet

altijd horen zoals...de bestuursvergaderingen.
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